
POUDAREK NA MNOŽIČNOSTI
I Novega drsališča v Zalogu se
veseli veliko število ljubiteljev
hokejskega in drsalnega športa.
Povprašali smo nekaj njih, kaj
menijo o tem pomembnem
športnem objektu.

Karel Škofic — voznik iz Za-
loga: »Naš kraj je z drsališčem
veliko pridobil, saj bo mladini
omogočeno drsanje doma in se ji
ne bo treba voziti v mesto.«

Bojan Kumar — nekdanji
igralec Olimpije in državne re-
prezentance: » Ambient in led sta
odlična.«

Jože Strel — uslužbenec iz
Poljah: »Čeprav sem precej
oddaljen, bom odslej drsal na za-
loški ledeni ploskvi in ne v preo-
bremenjeni tivolski dvorani.«

Magda Ribič — uslužbenka
iz Ljubljane: »Stanujemo na Je-
žici, a se bomo z družino vozili na
rekreativno drsanje v Zalog.«

Marjan Moškrič — predsed-
nik naše občinske skupščine:
»Osnovno je, da je objekt dogra-
jen in da je po tolikih letih truda
in naporov občanov drsališče

dano v uporabo, da bo tako slu-
žilo svojemu namenu.«

Jože Cvetkovič — KS Zalog:
»Veseli nas, da smo skupaj z
drugimi družbenimi dejavniki
prispevali k otvoritvi nove le-
dene ploskve v našem kraju.
Tudi v prihodnje bo KS Zalog
dajala vso podporo razmahu
množične rekreacije občanov.«

Vlado Črne — predsednik
OK SZDL Moste — Polje:
»Drsališče bo služilo namenu, če
se bodo športni delavci in druž-
beni aktivisti vseh organizacij
dovolj močno angažirali, tako da
bo zasedeno domala sleherno
uro za takšno ali drugačno de-
javnost.«

Tone Žabjak — predsednik IO
TKS Moste — Polje: »Zgraditev
drsališča in objektov, predvidenih v
okviru rekreacijskega centra Zalog,
je bila nujna. Ker je lokacija tega ob-

jekta vezana tudi na sosednje kra-
jevne skupnosti, pričakujemo, da se
bo tu kmalu izoblikovalo močno
špoitno društvo, ki se bo poleg ho-
kejskega in drsalnega športa ukvar-
jalo tudi z druglml športnimi pano-
gami.«

Polde Maček — predsednik
skupnosti za razvoj družbenega
standarda: »To je nov dokaz, da smo
uspeli nadaljevati z združevanjem
sredstev naših delovnih organizacij
in drugih dejavnikov za razvoj mno-
žične rekreacije delovnih Ijudi. Re-
zultati so znani: vevški plavalni
bazen, športna dvorana Kodeljevo in
sedaj še umetno drsališče Zalog.«

Dino Kodarin — sekretar občin-
ske konference ZKS Moste —
Polje: »Umetno drsališče Zalog po-
meni veliko zmago delavcev naše ob-
čine, ki so spoznali, da je tak način
združevanja sredstev za družbene
potrebe nujen in koristen.«
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